
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr. 90000058625,                       
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Lielā iela 76, Grobiņa 

 
20.06.2024. Nr. 8 
 
 
Sēde sasaukta 2024. gada 20. jūnijā plkst. 14:00 
Sēde sākta 2024. gada 20. jūnijā plkst. 14:02 
Sēde slēgta plkst. 17:44 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Klātienē:  
Sandris Bēča, Raimonds Reinis, Andris Jankovskis, Gatis Kalniņš (dalība līdz 
plkst.17:41), Juris Grasmanis, Jānis Veits, Edgars Treimanis. 
 
Attālināti:  
Andris Jefimovs  
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: 
Iveta Samoviča, Madara Lagzdiņa, Gunta Gulbe, Aigars Evardsons, Ilmārs Šņore, Andris 
Ādiņš, Eva Mahta, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Santa Mikāle, Gints Ločmelis, Ginta 
Kampare, Inga Ratniece, Una Ržepicka, Andrejs Radzevičs, Andra Valuže, Līga 
Geležina, pieaicinātā: [..] pilnvarotā persona Jana Petrenko. 
 
Attālināti: 
Linards Tiļugs, Madara Blūma; Kristīne Dundure, Diāna Grudule, Iveta Ankevica, Lelde- 
Lēvalde Dāvida, Ieva Ignatova, Eva Krastiņa- Pucena. 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Aivars Priedols, Andris Jankovskis 
 
Sēdi vada: Sandris Bēča 
 
Sēdi protokolē Agnese Retere 
 
Sēdes veids: atklāta.  
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. Sēdes audioieraksts publiski pieejams pašvaldības 
mājas lapā www.dkn.lv  

http://www.dkn.lv/
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Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par nekustamā īpašuma “Audaru lauki, Tadaiķu pag., izsoles atzīšanu par spēkā 
neesošu 

2. Par grozījumu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko 
darbinieku amatu kataloga 2023.gadam 1. pielikumā (sadaļa Zentas Mauriņas 
Grobiņas vidusskola) apstiprināšanu 

3. Par projekta "Dienas aprūpes centra izveide pensijas vecuma personām 
Dienvidkurzemes novadā" 

4. Par iestādes likvidāciju 

5. Par saistošo noteikumu “Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2024/1 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada budžeta plānu”" apstiprināšanu 

6. Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Durbē 

7. Iekšējā audita veikšanas kārtība Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 

 

Papildus Darba kārtības jautājumi: 

8. Par atļauju pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) mantu - Pedel tenisa kortu. 

9. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikuma "Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības remigrantu līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai" 
apstiprināšanu 

 
 
 
Sēdes vadītājs Sandris Bēča ierosina sēdes darba kārtībā iekļaut papildus 

izskatāmos jautājumus:  
 
 
Balsojums pa papildus darba kārtības jautājumu: Par atļauju pieņemt dāvinājumu 

(ziedojumu) mantu - Pedel tenisa kortu. 
 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Iekļaut papildus jautājumu un skatīt Darba kārtībā kā 
jautājumu Nr.2 
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Balsojums pa papildus darba kārtības jautājumu: Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības nolikuma "Dienvidkurzemes novada pašvaldības remigrantu 
līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai" apstiprināšanu. 

 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Iekļaut papildus jautājumu un skatīt Darba kārtībā kā 
jautājumu kā Nr.9. 

 

1.§ 
Par nekustamā īpašuma “Audaru lauki, Tadaiķu pag., izsoles atzīšanu par spēkā 

neesošu 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 02m 23s 
 

Gunta Gulbe 
[no 00h 02m 42s līdz 00h 04m 17s]  

Ziņo par sagatavoto lēmumprojektu “Par nekustamā 
īpašuma “Audaru lauki, Tadaiķu pag., izsoles atzīšanu par 
spēkā neesošu” un saņemto sūdzību. 
  

[..] pilnvarotā persona Janas 
Petrenko. 
[no 00h 04m 22s līdz 00h 09m 57s] 

 

Izsakās par nekustamā īpašuma “Audaru lauki”, Tadaiķu 
pag., izsoles atzīšanu par spēkā neesošu un iesniegto 
sūdzību. 

Gunta Gulbe 
[no 00h 10m 02s līdz 00h 32m 36s] 

 

Izsakās un oponē Janas Petrenko izteikto. 
 
Notiek saruna ar Janu Petrenko, kurā iesaistās Sandris 
Bēča, Juris Grasmanis, Edgars Treimanis, Andrejs 
Radzevičs. 
 
Tiek diskutēts par 

- atsavināšanas procesu,  
- pirmpirkuma tiesībām,  
- atļauto platību uz vienu liellopu, 
- par pašvaldības sniegto atbildi. 

Raimonds Reinis 
[no 00h 33m 39s līdz 00h 34m 34s] 

 

Izsakās par sagatavoto lēmumprojektu, līdz šim esošo 
lietas virzību un izskatīšanas procesu.  

 
 
 
 
 
Par lēmumu balso: 
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"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma 
“Audaru lauki, Tadaiķu pag., izsoles atzīšanu par spēkā 
neesošu" tālāk uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 36m 24s 

 

8.§ 
Par atļauju pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) mantu - Pedel tenisa kortu. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 36m 27s 
 

Andis Ādiņš 
[no 00h 36m 40s līdz 00h 41m 47s]  

Ziņo par sagatavoto lēmumprojektu “Par atļauju pieņemt 
dāvinājumu (ziedojumu) mantu - Pedel tenisa kortu." 
 
Komitejas locekļi Juris Grasmanis, Sandris Bēča, Jānis 
Veits, Gatis Kalniņš, Edgars Treimanis uzdod par lietu 
precizējošus jautājumus. 

Ilmārs Šņore 
[no 00h 41m 51s līdz 00h 47m 18s] 

Sniedz papildus informāciju par dāvinājumu. 
 
Andrejs Radzevičs uzdod precizējošus jautājumus. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Par atļauju pieņemt 
dāvinājumu (ziedojumu) mantu - Pedel tenisa kortu." tālāk uz 
domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 47m 42s 
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2.§ 
Par grozījumu Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko 
darbinieku amatu kataloga 2023.gadam 1. pielikumā (sadaļa Zentas Mauriņas 

Grobiņas vidusskola) apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 47m 45s 
 

Andrejs Radzevičs 
[no 00h 48m 08s līdz 00h 50m 06s]  

Ziņo par sagatavoto lēmumprojektu "Par grozījumu 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu 
tehnisko darbinieku amatu kataloga 2023.gadam 1. 
pielikumā (sadaļa Zentas Mauriņas Grobiņas vidusskola) 
apstiprināšanu" un Izglītības un sporta komitejas uzdoto 
uzdevumu Finanšu daļai.  

Gints Brumbergs 
[no 00h 50m 33s līdz 01h 03m 40s] 

Ziņo par dotā uzdevuma izpildi. 
 
Sandris Bēča, Andrejs Radzevičs, Raimonds Reinis, 
Edgars Treimanis izsakās un uzdod jautājumus par lietu. 
 
Notiek diskusija starp komitejas locekļiem, Gintu Kampari, 
Evu Mahtu, Gintu Brumbergu par izteiktajiem jautājumiem. 

Raimonds Reinis 
[no 01h 03m 56s līdz 01h 05m 18s] 

Izsakās par sagatavoto lēmumprojektu.  

Juris Grasmanis 
[no 01h 05m 20s līdz 01h 07m 49s] 

Izsakās par IT speciālistu atalgojumu pašvaldībā. 

Linards Tiļugs 
[no 01h 08m 00s līdz 01h 12m 31s] 

Izsakās par atbalstu izglītības iestādēm un Zentas 
Mauriņas Grobiņas vidusskolas mērķdotāciju. 

Andrejs Radzevičs 
[no 01h 12m 41s līdz 01h 18m 48s] 

Izsakās par Linarda Tiļuga izteikto. 
 
Sarunā iesaistās un izsakās Edgars Treimanis un Eva 
Mahta.  

Sandris Bēča 
Edgars Treimanis 
Andrejs Radzevičs 
Juris Grasmanis 
Raimonds Reinis 
[no 01h 18m 49s līdz 01h 38m 01s] 

Diskusija par atalgojuma apmēru, IT darbiniekiem, amata 
aprakstiem, aprīkojumu skolās. 
 
Diskusijā iesaistās Eva Mahta, Ginta Kampare, Gints 
Brumbergs. 
 
Mutiski tiek izteikti priekšlikumi algu noteikt:  

- no 1600 Euro līdz 1950 Euro (Raimonds Reinis) 
- no 1500 Euro līdz 1600 Euro (Juris Grasmanis) 

 
Sandris Bēča izsakās par atalgojuma amplitūdas plašāku 
noteikšanu. 
 
Debatēs piedalās Sandris Bēča, Raimonds Reinis, Juris 
Grasmanis, Gatis Kalniņš, Jānis Veits par atalgojumu 
lēmumprojektā. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Par grozījumu 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu 
tehnisko darbinieku amatu kataloga 2023.gadam 1. 
pielikumā (sadaļa Zentas Mauriņas Grobiņas vidusskola) 
apstiprināšanu" uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 38m 41s 

 

3.§ 
Par projekta "Dienas aprūpes centra izveide pensijas vecuma personām 

Dienvidkurzemes novadā" 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 01h 38m 45s 
 

Una Ržepicka 
[no 01h 39m 02s līdz 01h 44m 45s]  

Ziņo par sagatavoto lēmumprojektu “"Par projekta "Dienas 
aprūpes centra izveide pensijas vecuma personām 
Dienvidkurzemes novadā"”.  

Edgars Treimanis 
[no 01h 44m 52s līdz 01h 54m 41s] 

Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par 
- tehnisko novērtējumu ēkai; 
- potenciālo klientu piesaisti; 
- pakalpojuma sniegšanas formu; 
- speciālistu nodrošināšanu 

 
Sarunā iesaistās, sniedz skaidrojumus, diskutē Gints 
Ločmelis, Andra Valuže, Juris Grasmanis. 

Gatis Kalniņš 
[no 01h 54m 49s līdz 01h 59m 43s] 

Uzdod jautājumu un noskaidro par piešķirtā finansējuma 
novirzīšanas iespēju citam pakalpojuma formātam (aprūpe 
mājās). 
 
Atbildi sniedz Andra Valuže. 
 
Diskusija par aprūpes pakalpojumu mājās, kurā iesaistās 
Edgars Treimanis. 

Andrejs Radzevičs 
[no 01h 59m 55s līdz 02h 09m 06s] 

Uzdod jautājumu Andrai Valužei un noskaidro par 
- potenciālo klientu skaitu; 
- pakalpojuma sniegšanas vietu punktu sadali. 
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Diskusija par potenciālo klientu skaitu, kurā iesaistās 
Edgars Treimanis, kā arī izsakās Raimonds Reinis. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Par projekta "Dienas 
aprūpes centra izveide pensijas vecuma personām 
Dienvidkurzemes novadā"" uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 09m 59s 

 

4.§ 
Par iestādes likvidāciju 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 10m 00s 

 

Eva Krastiņa-Pucena 
[no 02h 10m 17s līdz 02h 12m 04s]  

Ziņo par sagatavoto lēmumprojektu "Par iestādes 
likvidāciju".  

Juris Grasmanis 
[no 02h 12m 19s līdz 02h 18m 27s] 

 

Debate par mūžizglītības attīstību novadā. 
 
Ginta Kampare sniedz informāciju par  

- mūžizglītības attīstību novadā; 
- Pieaugušo izglītības centra darbību; 
- Pieaugušo mūžizglītības speciālistu. 

 
Diskusija par Izglītības pārvaldes iesaisti pieaugušo 
mūžizglītībā, piedalās Edgars Treimanis, Andrejs 
Radzevičs. 
 
Juris Grasmanis vērš uzmanību, ka lēmumprojektā 
jāparedz Pašvaldības izglītības iestādes Grobiņas 
Pieaugušo izglītības centra pārvaldībā 
esošo materiālu, tehnisko resursu nodošanu Grobiņas 
Skolēnu interešu centram. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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NOLEMJ: 
Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Par iestādes likvidāciju" 
ar labojumu uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 02h 18m 44s 

 

5.§ 
Par saistošo noteikumu “Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2024/1 “Par 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada budžeta plānu”" apstiprināšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 02h 19m 06s 

 

Gints Brumbergs 
[no 02h 19m 36s līdz 02h 36m 44s]  

Ziņo par grozījumiem saistošos noteikumos Nr.2024/1 “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada budžeta 
plānu”, demonstrē komitejas locekļiem iepriekš sagatavotu 
prezentācijas materiālu. 
 

Komitejas locekļi Sandris Bēča, Edgars Treimanis, Juris 
Grasmanis, Gatis Kalniņš uzdod jautājumus par budžeta 
plānu. 
 
Linards Tiļugs izsakās Gintam Brumbergam par 
pašvaldības budžeta izpildi.  

Evija Farbotko 
[no 02h 37m 12s līdz 03h 00m 47s] 

Ziņo par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada 
budžeta grozījumiem. 
 
Andrejs Radzevičs, Edgars Treimanis, Juris Grasmanis 
uzdod jautājumus par 2024.gada budžeta plānu un tā 
veiktajiem grozījumiem. 

Linards Tiļugs 
[no 03h 01m 22s līdz 03h 08m 30s] 

Izsakās par  
- Kalvenes pamatskolai izteikto solījumu; 
- pasākumu Sakas Lejas baznīcā, tā organizatoru un 

atbalstu. 
 
Edgars Treimanis, Juris Grasmanis, Andrejs Radzevičs, 
Sandris Bēča diskutē par Linarda Tiļuga izteikto. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris Jefimovs, Gatis 
Kalniņš, Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Edgars Treimanis) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu 
“Grozījumi saistošos noteikumos Nr.2024/1 “Par 
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Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2024.gada budžeta 
plānu”" apstiprināšanu" uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 03h 08m 42s 

 

6.§ 
Par Valsts un pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi Durbē 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 03h 08m 42s 

 

Madara Lagzdiņa 
[no 03h 08m 52s līdz 03h 14m 36s]  

Ziņo par sagatavoto lēmumprojektu "Par Valsts un 
pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi 
Durbē". 
 
Komitejas locekļi Edgars Treimanis, Sandris Bēča, 
Raimonds Reinis, Juris Grasmanis uzdod jautājumus par 
klientu apkalpošanas centra izveidi. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Gatis Kalniņš, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jefimovs) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Par Valsts un 
pašvaldības vienotā klientu apkalpošanas centra izveidi 
Durbē" uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 03h 15m 15s 

 

7.§ 
Iekšējā audita veikšanas kārtība Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 03h 15m 17s 

 

Aigars Evardsons 
[no 03h 15m 28s līdz 03h 25m 53s]  

Ziņo par sagatavoto lēmumprojektu "Iekšējā audita 
veikšanas kārtība Dienvidkurzemes novada pašvaldībā". 
 
Andrejs Radzevičs, Edgars Treimanis izsakās, uzdod 
jautājumus, diskutē par Iekšējā audita veikšanu, veiktā 
audita pieejamību.  
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Gatis Kalniņš, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jefimovs) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Iekšējā audita veikšanas 
kārtība Dienvidkurzemes novada pašvaldībā" uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 03h 26m 21s 

 

Plkst.17:41 Gatis Kalniņš dodas prom no komitejas. 

 

9.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikuma "Dienvidkurzemes novada 

pašvaldības remigrantu līdzfinansējuma konkurss uzņēmējdarbības veicināšanai" 
apstiprināšanu 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 03h 26m 22s 

 

Lelde Lēvalde-Dāvida  
[no 03h 27m 11s līdz 03h 30m 14s]  

Ziņo par sagatavoto lēmumprojektu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības nolikuma "Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības remigrantu līdzfinansējuma konkurss 
uzņēmējdarbības veicināšanai" apstiprināšanu". 
 
 

Komitejas loceklis Edgars Treimanis uzdod jautājumu 
Leldei Lēvaldei- Dāvidai un noskaidro par remigrantiem. 
 
Andrejs Radzevičs uzdod jautājumu Leldei Lēvaldei- 
Dāvidai un noskaidro par Paskaidrojuma rakstu. 
 
Komitejas loceklis Juris Grasmanis uzdod jautājumu Leldei 
Lēvaldei- Dāvidai un noskaidro par nolikuma mērķi. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
5 (Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Raimonds Reinis, Edgars 
Treimanis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andris Jefimovs) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt un virzīt  lēmuma projektu "Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības nolikuma "Dienvidkurzemes novada 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

pašvaldības remigrantu līdzfinansējuma konkurss 
uzņēmējdarbības veicināšanai" apstiprināšanu" uz domes 
sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks: Tehnisku iemeslu dēļ nav pieejams. 
 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks Sandris Bēča 
 
Komitejas sekretārs Agnese Retere 
 


